
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 363 

 

На 16 май 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Росица Матева и Гергана Стоянова 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов, 

   Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Цветанка 

   Георгиева, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, 

   Севинч Солакова, Силвия Стойчева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Георги Баханов и Красимир Ципов. 

 

Заседанието бе открито в 11,30 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и от госпожа Росица Матева – зам.-

председател на Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 
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Десет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Ципов и 

Баханов. 

Заседанието започва със закъснение и ще се проведе, надявам 

се, не в цялата част без излъчване по технически причини. В 

сградата на Народното събрание има повреда в сървърното 

помещение, което не позволява да има излъчване. Нашето заседание 

– обсъжданията и взетите решения, ще бъдат включени в протокола, 

който се води и който ще бъде публикуван на интернет страницата 

на Централната избирателна комисия. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици госпожа 

Матева и госпожа Гергана Стоянова. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици 

госпожа Матева, господин Войнов, Димитров, госпожа Ганчева, 

Георгиева, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, госпожа Солакова и аз 

имам доклад в тази точка. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Госпожо Стойчева? 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Моля да ме включите в „Доклади по 

административни преписки“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добавям Ви. 

Други колеги? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

 

Започваме с първа точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във връзка с получена в 

Централната избирателна комисия призовка по административно 

наказателно дело № 10305/2022 г. по описа на Софийски районен 

съд, с което сме известени, че заседание по делото е насрочено за 

22 май 2023 г., ви предлагам да изпратим писмо до състава на 

Софийски районен съд, с което да поискаме пренасрочване на 

делото за друга дата предвид невъзможността на 

административнонаказващия орган – ръководителя на звено „Правна 

дейност“, да се яви в съдебно заседание или да упълномощи 

юрисконсулт, тъй като е в законоустановен отпуск, считано от 

15 май 2023 г. до 25 май 2023 г. включително и му е разрешен на 

12 май. По тази причина и с представяне на копие от заповедта да 

поискаме отлагане на делото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, връщам на 

доклад сигнал с вх. № МИ-11-9, който ви докладвах за запознаване в 

предходното ни заседание, във връзка с това, че следваше да се 

комплектува преписката и със съдебно решение, което е налично в 

моя папка от днешна дата, което има отношение към засегнатия в 

сигнала период – проведени избори, и донякъде изложените 

изявления. 

Предлагам този сигнал да остане за сведение, тъй като е 

очевидно, че са налице две процесуални пречки за провеждане на 

каквото и да е производство – първо, са изтекли всякакви възможни 

срокове по Закона за административните нарушения и наказания за 
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провеждане на производство по реда на този закон, тъй като 

наведеното в сигнала касае изявление във връзка с избори, 

проведени през 2015 г. Също така е налице произнасяне на съда по 

въпроси, свързани с оспорване на изборите точно в този изборен 

район. След като съдът е разгледал всички обстоятелства и се е 

произнесъл по тях, Централната избирателна комисия не следва да 

предприема действия и да преразглежда въпроса, поради което 

предлагам този сигнал да остане за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания, 

или предложения? Няма. 

 

Преминаваме към втора точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

НС-04-02-203-1/11.05.2023 г., с което старши разследващ полицай от 

ОД на МВР – Варна, отдел „Разследване“ отново ни пита, тъй като с 

писмо – изх. № НС-04-02-214/27.04.2023 г., ние сме му върнали 

отговор на писмо, с което е поискал информация – вх. № НС-04-02-

203/24.04.2023 г., като в първото писмо ни е поискал номера и 

подредбата на политическите партии в кандидатските листи за 

изборите за народни представители на 2 април, както и информация 

дали е имало регистрирано в кандидатските листи на Изборен район 

Варна лице с имена        С.         Т. и в листата на коя политическа 

партия е включено това лице и какъв е номерът на преференцията му 

в нея. 

Ние сме отговорили, като по първия въпрос сме изпратили 

решението, с което сме определили номерата на партиите и 

коалициите, както и решението, с което е регистрирана 

кандидатската листа на коалиция ГЕРБ-СДС от РИК – Варна, а по 

втория въпрос сме му казали, че в кандидатската листа на ГЕРБ-СДС 

фигурира лице с посоченото име, регистрирано под № 3, което е 

номерът на преференцията. 
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В момента той ни пита: „Видно от писмото ви всички тези 

неща са ясни, ясно е и че   С.    Т. е регистрирана под № 3 в списъка 

на кандидатите. Коя обаче е преференцията?“ 

Подготвила съм отговор, с който предлагам Централната 

избирателна комисия да му отговори, че както сме информирали с 

наше писмо – изх. № НС-04-02-214/27.04.2023 г., номерът на 

преференцията на посоченото лице е № 3, който съответства на 

номера на кандидатската листа на коалиция ГЕРБ-СДС. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения, изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Следващият ми доклад е отново 

повторно писмо с вх. № НС-04-02-123-1/11.05.2023 г. от СДВР, 07 

РУ, разследващ полицай Калайджиева, която с писмо от 22 март ни е 

питала дали лицето Д. Г. с посочено ЕГН е включено в 

избирателните листи като кандидат за народен представител, и на 

коя от политическите партии е кандидат на изборите на 2 април. 

Ние сме отговорили, че лицето е кандидат за народен 

представител на коалиция ЛЕВИЦАТА! 

С писмото, което ви докладвах, ни искат да предоставим 

справка дали посоченото лице с посочено ЕГН е народен 

представител в настоящото Народно събрание. След като коалиция 

ЛЕВИЦАТА! няма достатъчно резултат, за да бъде представена в 

Народното събрание, няма как да се случи, но в крайна сметка ви 

предлагам проект на отговор, че лицето Данаил Георгиев с посочено 

ЕГН не е избран за народен представител в Четиридесет и деветото 

Народно събрание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания, предложения по текста? Няма. 
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Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Следващото писмо от тази серия е от 

ОД на МВР – Бургас, 02 РУ, с което разследващ полицай ни пита 

дали лицето Недялко Иванов с посочено ЕГН е бил кандидат за 

народен представител в листите за произведените на 2 април избори, 

от коя партия, коалиция или инициативен комитет, под кой номер, 

има ли данни да е заличаван от листи и да му бъдат предоставени 

документи?  

При извършената проверка от отдел „Регистри“ се установи, 

че лицето с посочени три имена и ЕГН не е регистрирано като 

кандидат за народен представител в изборите на 2 април 2023 г., 

поради което не дължим отговор на следващите въпроси. 

Предлагам да гласуваме това писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-4-35/12.05.2023 г., 

което е в отговор на нашето писмо от 11 май, с което върнахме 

предоставената фактура и поискахме липсващите приемо-

предавателни протоколи (Приложение № 2 и Приложение № 3). 
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С настоящото писмо „Сиела Норма“ АД предоставят 

исканите приложения с изключение на две от тях и отново изразяват 

своята гледна точка относно фактурата. В тази връзка е постъпило и 

становище от юрисконсултите, главния счетоводител и за финансов 

контрольор с вх. № ЦИК-09-160/16.05.2023 г. Докладвам писмото и 

становището за запознаване, като предлагам да ги обсъдим на 

работна група. 

Постъпило е писмо от „Карго-партнер“ с вх. № ЦИК-99-79-3, 

с което ни изпращат фактура за месец април. Докладвам писмото за 

запознаване, тъй като е възложено на администрацията да се 

проверят приложените документи и да се изготви становище. Тъй 

като към справката към фактурата е записано, че са приети от 

България и от чужбина 9583 батерии в 1198 кашона, предлагам да 

изпратим писмо до „ЕнЕрДжи Сорс“, с което да ги уведомим, че е 

необходимо да транспортират тези батерии до склада, където се 

съхраняват по договор. Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, в моя папка има две писма до „Информационно 

обслужване“ АД. Едното е писмо за разпространение на Бюлетина 

от изборите на 2 ноември 2022 г. Погледнете писмото както и 

списъка, по който сме разпространявали предходно Бюлетина. 

Всъщност имаме 11 адресати, но общо взето 30-ина са копията, тъй 

като на Министерския съвет копията са за всеки един от министрите. 
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Предлагам да одобрим този списък, но не мога да намеря 

писмото, поради което отлагам тази преписка за по-късно, когато 

бъде подредена в подходящи файлове. 

Преминавам към втория ми доклад. Знаете, че в събота и 

неделя изпратих на вашите пощи черновите или предложенията за 

това как да изглежда встъпителната част на Раздел I и Раздел II от 

Бюлетина. В момента ги виждате вече коригирани. Корекциите 

основно направи председателят на ЦИК, а аз след това дообработих 

някои от направените бележки. 

Предлагам да одобрим с протоколно решение встъпителните 

бележки по двата файла и те да бъдат изпратени с писмо до 

„Информационно обслужване“ АД, с което всъщност на практика 

ще им предпишем как да изглеждат встъпителните бележки по 

Раздел I и Раздел II. 

Нека да приемем Раздел I и Раздел II в уърдовски файл – 

коригирани, тъй като само така можеше да бъде направена 

корекцията върху текстовете. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по Раздел I 

имате ли бележки? По Раздел I има някакви технически корекции, 

които ще бъдат нанесени, но по същество имате ли предложения по 

текста? 

Можем да преминем към Раздел II. Моля да погледнете 

проекта. 

Колеги, успяхте ли да прегледате проектите на двата раздела, 

за да можем да изпратим писмото? Има ли други предложения? 

Следващият файл във връзка с Бюлетина е Уводът, който е 

сглобен с отделните му части, както бяха подготвени.  

Моля ви да го погледнете, тъй като той е по-дълъг, дали са 

отразени всички текстове, както сме ги подготвили по съответните 

теми. Тъй като този материал е малко по-дълъг, ви предлагам да 

остане за по-късно.  

Иначе всички бележки по Раздел I и Раздел II са направени и 

са отразени, така че ще върна доклада на колегата Димитров, когато 
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бъде изчетено докрай, както и писмото до „Информационно 

обслужване“ АД. 

Следващ докладчик – госпожа Ганчева. 

Определям госпожа Матева за малко да води заседанието. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-15-73/15.05.2023 г. от ОИК – Левски, с което ни изпращат копие 

на постъпило при тях заявление от       В.     Д.     М. – кмет 

на кметство Асеновци, община Левски, издигнат от Инициативен 

комитет, с което иска да му бъдат предоставени копия на заявление- 

декларация, и списъците на избирателите, подкрепящи независимия 

кандидат от частичните местни избори на 27 февруари 2022 г. за 

произвеждане на кмет на кметство Асеновци. Видно е и от 

заявлението, което е приложено. 

Предлагам ви да отговорим с писмо във връзка с постъпилото 

питане относно заявление, че не е налице основание Общинска 

избирателна комисия да предостави посочените документи, които са 

послужили за регистрацията на кмета на кметство Асеновци. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по предложението. Не виждам становище по доклада и 

предложението за отговор. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – 1 (Росица Матева). 

Колеги, кратък отрицателен вот – гласувах „против“, тъй като 

считам, че Общинската избирателна комисия е компетентен орган да 

се произнесе по това искане, без да изискват становището на 

Централната избирателна комисия. 

Продължете, колега Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ПВР/НС-9-5-3/09.05.2023 г., за което е посочено от деловодството на 

Централната избирателна комисия, че е оригинал, но не се сочи на 
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кое е оригинал. След като се запознах с преписката и поставените 

въпроси от следовател в Окръжен следствен отдел – Кърджали, ви 

припомням, че на мой доклад на заседание ви докладвах писмо с вх. 

№ ПВР/НС-9-53/31.03.2023 г., с което беше изискана информация по 

отношение на едно лице, за което установихме, че е със сгрешено 

ЕГН.  

Преписката, която към момента ви докладвам, неправилно 

посочена като оригинал, е писмо с коректното ЕГН или поне с ЕГН 

за същото лице, различно от това, което е посочено в предходното 

писмо. Проектът на отговор е до нашия Изпълнител – 

„Информационно обслужване“ АД, с което изискваме информация 

от 2 май.  

Предлагам да изпратим това писмо, с което да изискаме 

информация, като посочим входящия номер, който ви докладвах – 

ПВР/НС-9-5-3, и съответно корекция в ЕГН-то на посоченото лице. 

Предлагам да гласуваме това писмо. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по доклада и предложението. Не виждам. 

Моля, режим на гласуване на писмото до „Информационно 

обслужване“ АД. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Продължавам със следващ доклад –

писмо с вх. № НС-22-367-1/11.05.2023 г. Това е жалба от госпожа 

Ели Колева, приложен е и 1 бр. Решение № 252 на РИК – Пловдив 

област.  

Припомням, че Централната избирателна комисия е 

разгледала своевременно тази жалба срещу посоченото решение на 

РИК – 17, и се е произнесла със свое Решение № 1891-НС от 4 май 

2023 г. Очевидно, жалбоподателката не е запозната. 
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Предлагам да й отговорим с кратко писмо, че Централната 

избирателна комисия се е произнесла с решение по жалбата, която 

ни се изпраща отново, а именно Решение № 1891-НС, и да й 

посочим линка, на който може да се запознае с решението. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. 

Колеги, становища по доклада и предложението? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик в тази точка – колегата Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

писмо от община Силистра с вх. № ПВР-06-13/12.05.2023 г., с което 

ни уведомяват, че по реда на наше Решение № 1750/10.03.2023 г. е 

отворено помещение, в което се съхраняват изборни книжа и 

материали от произведени избори по искане на разследващи органи. 

В писмото е посочена заповедта на кмета и длъжностните 

лица, които са извършили отварянето на помещението. Докладвам 

това писмо за сведение. 

Докладвам ви и писмо, което сме получили от кмета на 

община Долни Чифлик, с вх. № ПВР/НС-6-19/12.05.2023 г., с което 

ни пита във връзка с изтеклия срок за съхранение на изборни книжа 

и материали от избори за народни представители, проведени на 

14 ноември 2021 г. ведно с избори за президент и вицепрезидент, 

следва ли комисията да разпечата запечатаните пликове с надпис 

„плик № 2 ПВР/НС“, които съдържат протоколите на секционните 

избирателни комисии, за да предаде на отдел „Държавен архив“ за 

постоянно запазване екземплярите от протоколите на СИК с 

резултатите от гласуването за народни представители. 

Предлагам ви писмо-отговор, с което ги уведомяваме, че на 

основание чл. 287, ал. 8 от Изборния кодекс няма пречка да бъдат 

предадени за съхранение в „Държавен архив“ протоколите на 
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секционните избирателни комисии от изборите за народни 

представители, произведени на 14 ноември 2021 г. 

Моля да погледнете писмото и ако нямате възражения, да го 

гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Може да бъдат предадени с оглед на 

законовия текст, но за да не създаваме проблем с районните 

отделения на Агенция „Държавни архиви“, както се случи в едни 

други случаи, предлагам да се позовем на предвиденото „в 

съответствие с номенклатурата на делата в общината“ – с този текст 

да завършим писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате  ли 

други изказвания и предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване на писмото с направените 

допълнения. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, в моя папка от днес е 

проектен номер 6915 – писмо, с което отговаряме на запитване от 

разследващите органи по отношение на едно лице. 

Моля да се запознаете с проекта на писмото по наш вх. № 

ПВР/НС-04-2-52/15.02.2023 г., свързано с писма със същия номер и 

индекс 1 от месец март 2023 г. 

Моля, ако нямате бележки, да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания или 

предложения по проекта? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е с проектен 

номер 6923 – отново отговор по запитване, по преписка на РУ – 

Петрич, с наш вх. № 04-02-72/15.02.2023 г.  

Моля да се запознаете с проекта на отговор и ако нямате 

бележки, да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по този проект? Няма. 

Моля, режим на гласуване за изпращане на писмото до 

Районно управление – Петрич. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващият проектен номер е 6947 – 

писмо, до Окръжен следствен отдел – Бургас, към Окръжна 

прокуратура – Бургас. Това е отговор на наш вх. № ПВР/ВНС-9-37-

1/24.03.2023 г.  

Моля да се запознаете с проекта на отговор, който е по 

поставените в запитването въпроси. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Не виждам. 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е с проектен 

номер 6957 – писмо, до кмета на Район „Люлин“, с което му 

изпращаме постъпилото писмо от Софийски районен съд, 

Наказателно отделение, с искане за предоставяне на протокол от 
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секционна избирателна комисия, изборен район № 25 София, 

административен район 19 Люлин, от произведените избори за 

народни представители през 2021 г. 

Моля да се запознаете с писмото и ако нямате бележки, да го 

гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващото, което ви докладвам, е 

проектен номер 6954 – отговор по запитване от госпожа      Д.       П., 

която е подала искане за предоставяне на информация, която 

нарича „обществена информация“, по отношение на няколко 

въпроса. Част от тях касаят образувани ли са дела срещу 

Централната избирателна комисия по реда на Закона за достъп до 

обществена информация. В този смисъл е отговорът на писмото. 

(Реплики.) 

Колеги, установих си няколко технически грешки, поради 

което си оттеглям доклада. Ще го докладвам в следващото 

заседание, след като изчистя конкретиката по писмото. Благодаря. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Ще продължим в 14,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – 12 членове сме в 

залата, имаме кворум. 
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Продължаваме с доклади в точка втора: Доклади по 

административни преписки. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, връщам на 

доклад писмо с вх. № ЦИК-06-4-35 и становище с вх. № ЦИК-09-

160, които докладвах на сутрешното заседание за запознаване. След 

обсъждане на документите на работна група, предлагам да изпратим 

писмо, което е в моя папка с проектен номер 6962. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, първо за последващо 

одобрение едно писмо, което изпратихме като отговор на искане от 

ръководителя на одитния екип от Сметната палата. Писмото като 

проект беше изпратено по електронната поща на всички, за да се 

запознаете в петъчния ден – изх. № ЦИК-05-5/12.05.2023 г. 

Моля за последващо одобрение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, отново ви докладвам 

предложение по докладна записка с вх. № ЦИК-09-158/11.05.2023 г. 

– докладвах ви го същия ден във връзка с извършена 

инвентаризация. Представен е доклад от ръководителя на комисията 
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за извършване на инвентаризация, че са установени наличности на 

дълготрайни материални активи, собственост на ЦИК, които не са в 

употреба, а именно неработещ колонен климатизатор и 5 броя 

копирни машини. За тях предложението беше да се поканят 

оторизирани фирми, които да извършат оценка на техническото 

състояние.  

С протоколно решение от 31 януари Централната 

избирателна комисия възложи задача за извършване на проучване и 

представяне на информация на Централната избирателна комисия за 

такива организации, които да извършат оценката. С докладната 

записка, която ви цитирах, са представени 8 организации, първите 

четири от които да извършат оценка на колонния климатизатор, а 

следващите 4 – на копирната техника, която е установена като 

неработеща, в Централната избирателна комисия. 

Към докладната записка са приложени както материали с 

информацията за извършеното проучване в интернет 

пространството, така и писмата до съответните организации. 

Предлагам да одобрим това предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля да одобрим направеното предложение. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С вх. № ЦИК-99-93/05.05.2023 г. е 

представена фактура от „Рикуест“ във връзка с извършването на 

абонаментно поддържане на системата за гласуване в Централната 

избирателна комисия.  

След извършена проверка на представената фактура, в 

докладна записка с вх. № ЦИК-09-159/11.05.2023 г. заедно с 

контролен лист е изразено становище за изплащане на месечната 
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абонаментна такса с включен ДДС в размер на 120 лв. Налични са 

средства по § 10-20. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази такса, да 

одобрим този разход. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С писмо – вх. № НС-04-02-227 от ОД 

на МВР – Търговище, ни искат определени документи във връзка 

със сезиране на Районна прокуратура за лице, за което има данни да 

е гласувало два пъти в изборите за народни представители на 

2 октомври. Искат имената и всички установъчни данни, с които 

разполагаме, на лицата, участващи в секционната избирателна 

комисия на секцията в чийто избирателен списък името на лицето 

фигурира два пъти.  

В тази връзка ви предлагам да изпратим писмо до директора 

на ОД на МВР – Търговище, като посочим и нашия номер на 

първото писмо-сигнал до Районната прокуратура, да уточним, че 

всички налични в ЦИК документи относно гласуването в 

нарушение, а именно данни за гласуване два пъти на това лице, са 

предоставени като приложение към наше писмо до Районна 

прокуратура – Търговище. Да уведомим Областната дирекция, че 

към настоящата дата оригиналите на документите от гласуването в 

изборите за народни представители на 2 октомври не са предадени 

за съхранение в Централната избирателна комисия, поради което не 

можем да им предоставим заверени копия от тези документи. Да 

предоставим данни, имена и ЕГН, както сме посочили – с други 

данни не разполагаме, на членовете на секционната избирателна 
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комисия, като посочим номерата на решенията, с които те са 

назначени. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли 

предложения по текста, изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С докладна записка – вх. № ЦИК-09-

155/10.05.2023 г., се изразява становище по извършена проверка на 

постъпили фактури от А-1 в Централната избирателна комисия. 

Посочени са номерата на фактурите на стойност 134,52 лв. за 

предоставени факс услуги и за предоставени мобилни услуги – 

фактурата е на стойност 665,43 лв., и третата фактура е за мобилен 

интернет – 524,40 лв. Стойностите на ползваните услуги въз основа 

на извършената проверка са в границите на определените лимити в 

частта относно разговорите. Фактурите отговарят на изискванията 

на Закона за счетоводството. 

С оглед на това, че одобрените средства по Договор № 10 от 

10 март 2021 г. с А-1 са изчерпани, предложението въз основа на 

прогнозните разходи за мобилните услуги за тримесечен период е в 

размер до 4 хил. лв., поради което се прави предложение с тази 

докладна записка да одобрим разход до 4 хил. лв. за тримесечен 

период за ползване на мобилни услуги и да разрешим извършването 

на плащането по така представените фактури. Представените 

фактури са в рамките на договорните условия от 8 март 2021 г. 

Към трите фактури има представени контролни листове, 

както и към предложението по докладната записка за одобряване на 

разход до 4 хил. лв. за тримесечния период до сключването на нов 

договор с мобилен оператор. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с писмо, което 

беше получено в копие в Централната избирателна комисия, 

адресирано до РИК – Добрич, с вх. № НС-09-123/03.05.2023 г., от 

Районна прокуратура – Добрич, бяхме уведомени за влязло в сила 

определение по отношение на едно лице, което има наказание 

лишаване от право да заема държавни или обществени длъжности, 

свързани с упражняване на избирателните права на гражданите за 

срок от три години. 

Докладвах ви го и предложих да изчакаме получаването на 

цялата документация, за да сезираме „Информационно обслужване“ 

АД да бъде вписано лицето в регистъра на лицата с наказание по 

Наказателния кодекс.  

Получихме писмо с вх. № НС-05-71-1 за същото лице и 

заведено с № НН-05-71 за второ лице от Областна администрация – 

Добрич, където писмата са предадени от Районната избирателна 

комисия, чийто мандат е прекратен, за изпращане на Централната 

избирателна комисия. Представените документи налагат вписване на 

данни за двете лица, за които има влезли в сила определения от 

16-ти и от 18 април. 

Предлагам да изпратим писма, с които да укажем лицата с 

посочено ЕГН да бъдат вписани в регистъра на лицата с наказание 

по НК, в регистъра да бъде посочен срокът за изтърпяване на 

наказанието, а именно 3 години от датата на началото на 

изпълнението, което да се счита от датата на получаване на 

настоящото  писмо от „Информационно обслужване“ АД. 
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В писмата да поискаме да бъдем уведомени за датата на 

започване изпълнението на наказанието и да обърнем внимание, че 

това обстоятелство следва да се има предвид и при последващи 

избори, когато следва да се извършва проверка дали лицата няма да 

участват в някое качество, свързано с упражняване на избирателните 

права на българските граждани. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по проекта? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-05-5-1/16.05.2023 г. в папката с мои инициали във връзка с 

извършената проверка от Сметната палата.  

Предлагам ви да върнем отговор, че в Централната 

избирателна комисия няма информация по въпроса, който са задали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, аз имам свързан доклад във връзка с току-що 

докладваното писмо от колегата Матева. От ръководителя на 

одитния екип е постъпило искане да предоставим по опис заверени 

копия на документи, свързани с извършвания одит за 2022 г. Във 

вътрешната мрежа извън всички папки е описът на документите. 
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Предлагам ви да предоставим исканите документи, като се 

възложи на директора на дирекция „Администрация“ съответно 

заместващия го служител предвид ползвания от него отпуск поради 

временна неработоспособност, като в описа се впише къде се 

съхранява оригиналът на всеки един от така посочените документи и 

заверяването „вярно с оригинала“ бъде извършено след сверяване с 

оригиналните документи в зависимост от тяхното местонахождение 

и така да бъдат предоставени на ръководителя на одитния екип. 

Имате ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

Ще направя и едно предложение за изпращане на писмо до 

изпълнителния директор на „Информационно обслужване“ АД по 

повод възникнали проблеми с деловодната система на Централната 

избирателна комисия и оказаното съдействие от определени от 

господин Филипов служители на „Информационно обслужване“ АД 

да ни предоставят резултатите от извършената проверка за 

причините, поради които е била преустановявана работата на 

деловодната система, включително и техническото състояние на 

сървъра на Централната избирателна комисия, както и да направят 

своите препоръки относно нормалното функциониране на 

системите. В този смисъл да бъде изпратено писмо, за да получим 

становището на „Информационно обслужване“ АД. 

Отделно от това ще бъде възложено и на отговорното 

длъжностно лице от администрацията на Централната избирателна 

комисия да представи пълна информация относно сървъра на 

Централната избирателна комисия, на който се съхранява 

информацията на ЦИК.  

Имате ли предложения? Изказвания? 
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Моля да гласуваме. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, докладвам ви преписки с вх. №№ ЦИК-07-

53/26.04.2023 г., ЦИК-07-53/27.04.2023  г. е преводът на преписката; 

ЦИК- 07-53-1/03.05.2023 г. е следващата преписка – всичките са от 

Международния център за парламентарни изследвания в 

партньорство с Португалската национална избирателна комисия 

относно провеждане на симпозиум от 26-и до 29 юни – церемония 

по награждаване в областта на изборните въпроси. Можете да се 

запознаете с преписките. Докладвам ви ги за сведение и запознаване. 

Госпожо Матева, заповядайте с Вашите доклади. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля да се запознаете с 

преписка – вх. № ЦИК-16-12-1/15.05.2023 г. Това е заявление от П. 

С. като представляващ Сдружение „Гражданска платформа“ 

във връзка с писмо, което му изпратихме на 9 май за уточняване на 

въпросите, които беше задал – първи и шести въпрос, от по-рано 

поисканата информация, за които Административен съд – София-

град, ни задължи да предоставим исканата информация и ние 

поискахме от него да уточни въпросите, тъй като бяха неясно 

зададени. 

Моля да се запознаете с формулираните по нов начин 

въпроси и в следващото заседание, в законния срок, ще ви предложа 

отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, трябва да изпратим двете писма до „Информационно 

обслужване“ АД. Проектният номер е 6958 в моя папка – 
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единственото, което е извън папките. Писмото е: „В отговор на 

Ваше писмо Ви изпращаме коригираните текстове на предложените 

от Вас „Раздел 1 – Данни на национално ниво“, и „Раздел 2 – 

Описание на съдържанието на данните от РИК“.  

Молим да отразите в окончателния вариант на Бюлетина 

направените поправки“. 

Последните две изречения ще бъдат заличени, ще ги 

разгледаме на следващото заседание, след което ще изпратим текста 

на Увода. Това е моето предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, предлагам да изпратим до 

„Информационно обслужване“ АД писмата, с които да се 

разпространи Бюлетина от изборите от 2 октомври 2022 г. Писмата 

са в обща папка „Писма за разпространение на Бюлетин – избори 

02.10.2022. 

Започва се с изброяване на 11-те институции, които трябва да 

получат хартиено копие от Бюлетина, телефоните на лицата за 

връзка, и отделно кратки еднотипни писма до всички получатели – 

11 са институциите, 25 са копията, които трябва да се изпратят, тъй 

като в Министерския съвет копие с твърди корици ще получи всеки 

министър. Виждате съдържанието на всички писма, включително в 

края на списъка са председателят на Сметната палата, омбудсмана, 

ВАС и така нататък – списъкът е дълъг, няма да го изчитам целия.  

В писмото сме описали, че копията от Бюлетина трябва да 

бъдат придружени с официални писма, които прилагаме – това е 

дългият списък от писма до всяко едно от лицата, което ще бъде 

получател на Бюлетина с твърда корица. 
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Моля да ги гласуваме с протоколно решение, за да бъдат 

изпратени. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме заедно всички проекти на писма до 

съответните органи и институции. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Докладвам ви, че на 3 октомври ще 

има много голямо събиране на всички институции, занимаващи се с 

изборите. Това ще е двудневно събитие в Брюксел и отсега ни 

предупреждават да си запазим датите. Трябва да бъдат представени 

най-малко на равнище „директор“, по двама души – вх. № ЦИК-07-

57/11.05.2023 г. 

Ще се обсъждат европейските избори, подготовката им и  

така нататък. По-нататък ще ни изпратят подробен дневен ред. Сега 

е за запазване датата. Засега не дължим отговор. 

С вх. № ЕП-04-01-5/11.05.2023 г. от МВнР ни благодарят 

затова, че сме допринесли за българския отговор с анкетата, която е 

за европейските избори – също за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Докладвам три входящи преписки от 

Комисията за защита на личните данни (КЗЛД) – ще ги докладвам 

заедно, тъй като са идентични, във връзка с писма, получени от 

КЗЛД, с които ни съобщават, че Комисията се е самосезирала във 

връзка с обработването на лични данни на починали лица от страна 

на политически партии и коалиции при произвеждане на изборите за 

народни представители на 2 април 2023 г. и ни изискват представяне 
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на заверени копия на хартиения насител на тези списъци, като са 

посочени съответните номера на страници. 

Докладваната преписка с вх. № НС-23-316 се отнася за 

списъците на коалиция „Неутрална България“; преписката с вх. № 

НС-23-314 се отнася за списъка на ПП „Глас народен“ и вх. № НС-

23-315 се отнася за списъка на ПП „Българско национално 

обединение“.  

По тези входящи номера са подготвени проекти на писма в 

отговор, както и изисканите заверени копия на заверените страници 

от документите. Текстовете на придружителните писма са с 

идентично съдържание и може да ги видите в моя папка с проектни 

номера на писмата 6947, 6948 и 6949. 

Предлагам да гласуваме заедно изпращането на тези 

придружителни писма ведно с подготвените заверени копия на 

изискваните документи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания.  

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е по вх. № 

НС-09-65 – писмо от Софийска градска прокуратура, Следствен 

отдел, с което по посочен номер на досъдебно производство се 

изисква предоставянето на информация относно посочени лица, 

членове на секционна избирателна комисия извън страната.  

По това искане е подготвено писмо в отговор с 

информацията, с която разполага Централната избирателна комисия, 

като писмото е с проектен номер 6922. 

Моля да погледнете съдържанието и ако няма коментар, да 

гласуваме изпращането му. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е по писмо с 

вх. № НС-09-55-1 от Софийска градска прокуратура, Следствен 

отдел, с което се изисква предоставяне на информация и заверени 

преписи от документи във връзка с провеждащо се досъдебно 

производство в Софийска районна прокуратура. Подготвени са 

изисканите преписи от документи, както и проект на писмо в 

отговор със съдържаща се информация, която е изискана. Проектът 

на писмо е 6914. 

Моля да се запознаете и да гласуваме изпращането му заедно 

с подготвените документи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по този 

проект на писмо има ли изказвания, предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви вх. № НС-04-

02-75 от Районно управление, МВР – Оряхово, с което по посочен 

номер досъдебно производство се изисква да представим протоколи 

в оригинал и относимите приложения към тях за две посочени 

избирателни секции в община Оряхово, както и списък с 

участниците в секционни избирателни комисии.  
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Предвид предмета на искането, предлагам ви писмо с 

проектен номер 6920, с което по компетентност да бъде препратено 

това писмо от РУ на МВР – Оряхово, до кмета на община Оряхово за 

представяне на исканата информация и документи, които се 

съхраняват там. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е по писмо с 

вх. № НС-04-02-89 от 05 РУ на СДВР, с което се изисква по 

досъдебно производство с посочен номер да бъде предоставена 

информация. 

Предлагам това писмо също да бъде препратено по 

компетентност до областния управител на Областна администрация 

– София. Писмото е с проектен номер 6919. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли по този проект на писмо? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Последният ми доклад е във връзка с 

постъпило писмено искане в електронната система за обществените 

поръчки във връзка с обявената обществена поръчка за застраховане 

на СУЕМГ.  

Постъпило е писмено искане за разяснения, което се намира в 

моя папка, файл наименуван „ЗОП-застраховане“. В нея се намира 
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това писмено искане, по което следва да бъдат дадени отговори до 

края на деня днес, като също така в този файл, който ви казах, са и 

разясненията по чл. 33 от Закона за обществените поръчки (ЗОП) в 

отговор на това искане. Представени са отговорите. 

Моля да се запознаете с тях и да одобрим така предложените 

отговори и същите да бъдат въведени и качени в електронната 

система по поръчката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Колеги, погледнахте ли предложенията за отговори във 

връзка с разяснението по чл. 33 от Закона за обществените поръчки? 

Имате ли предложения по текста така да бъде публикуван в 

системата? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

Следващ докладчик – господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам писмо-отговор по вх. № НС-

04-02-76/24.02.2023 г. Относно проверка, извършвана от ОД на МВР 

– Варна, за гласуване в Австрия се иска да им бъде посочен съставът 

на една секция в тази държава. Искат се техните данни за контакт. 

Отговаряме и прилагаме съответния документ за назначаване с наше 

решение на тази секция и съответно, че не разполагаме с 

информация за адресите и телефоните на членовете на тази 

секционна избирателна комисия в Австрия. 

Във вътрешната мрежа има проект на писмо. Предлагам да 

изпратим това писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

Има ли други доклади? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото 

заседание за четвъртък, 18 май 2023 г., от 10,30 ч. Благодаря ви. 

 

(Закрито в 15,30 ч.) 

 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


